

2016马来西亚华穗艺术节
 Blossom Arts Festival Malaysia

创意青苗



绘画与填色比赛

Creative Youth Drawing & Colouring Competition

报名截止日期 Pre-Registration Deadline: 18 June 2016

彩色和绘画主题 Theme | **Rasa Sayang**

比赛日期 Date | **25 June 2016**

地点 Venue | **Wisma MCA, 2nd Floor Dewan San Choon**

时间 Time | **9am (报到 Registration) 10am - 2pm**

名额有限。
 报名从速。
 Limited seats.
 Registration is based
 on first come first
 served basis.

*参赛者必须在限定的二小时以内完成作品。Participants will be given 2 hours to complete their artwork.
 *所有参赛者必须自备颜色笔 / 蜡笔 / 油画棒和基本文具用品。Participant is required to bring along your own colour pencils / crayon / oil pastels and other basic stationaries.

填色比赛 (A组: 5 - 8岁)

- 金苗奖 Gold Award: 现金RM300 + 奖品及奖状
- 银苗奖 Silver Award: 现金RM200 + 奖品及奖状
- 铜苗奖 Bronze Award: 现金RM100 + 奖品及奖状
- 10x 优苗奖 Young Talent Award: 现金RM50 + 奖品及奖状
- 10x 评审特选 Honourable Mention: 奖状

绘画比赛 (B组: 9 - 12岁)

- 金苗奖 Gold Award: 现金RM300 + 奖品及奖状
- 银苗奖 Silver Award: 现金RM200 + 奖品及奖状
- 铜苗奖 Bronze Award: 现金RM100 + 奖品及奖状
- 10x 优苗奖 Young Talent Award: 现金RM50 + 奖品及奖状
- 10x 评审特选 Honourable Mention: 奖状

请浏览 www.dvckid.com 网站或 [www.fb.com/davincihq](https://www.facebook.com/davincihq) 以了解最新详情!

询问: DV Competition Committee 电话: 03-5637 5510 传真: 03-5621 1716 电邮: contest@davinci.com.my

地址: No. 28, Jalan PJS 11/28A, Bandar Sunway, 47500 Subang Jaya, Selangor.

主办单位
 Organised by



大会赞助
 Main Sponsor



支持单位
 Supported by



媒体伙伴
 Media Partners



设计
 Designed by





创意青苗绘画与填色比赛 Creative Youth Drawing & Colouring Competition



报名表格 Registration Form

参赛者资料 Participant's Details

姓名 Name _____ 性别 Gender 男 Male 女 Female
 生日日期 D.O.B _____ 报生纸号码/身份证号码 Birth Cert/MyKidKad No. _____
 住家地址 Address _____

幼稚园/学校 Kindergarten/School _____

请在以下选项打勾 (√) Please tick (√) the appropriate information:

填色比赛

A 组 (5 - 8岁) Category A (5 - 8 years old)

绘画比赛

B 组 (9 - 12岁) Category B (9 - 12 years old)

家长/监护人资料 Parent/Guardian's Details

家长/监护人名字 Parent/Guardian's Name _____

手提号码 H/P No. _____ 电邮 Email Address _____

本人代表被监护人在此同意遵守此填色和绘画比赛的一切比赛规则。
 On behalf of the above participant, I hereby agree to the rules and regulations of this competition.

签名 Signature _____

参赛者必须注意的事项

- A 组:** 主办单位将提供印有绘画模板的A4图纸。请以颜色笔/蜡笔/油画棒完成作品。参赛者可以在画纸上空白的部分,添加各自喜欢的图案。
- B 组:** 根据比赛主题,自由发挥。主办单位将提供A3的画纸。请以颜色笔/蜡笔/油画棒完成作品。
- 所有参赛者必须自备特定的上色和绘画文具(颜色笔、蜡笔、油画棒、铅笔等基本文具用品)。
 - 参赛者必须携带身份证/报生纸前来报到。

比赛规则

1. 这项比赛仅公开于所有5至12岁的马来西亚子民参与。
2. 所有参赛报名表格必须在2016年6月18日之前提交到主办单位。参赛者可以通过电子邮件方式(contest@davinci.com.my)寄予比赛负责人或者邮寄到 Creative Youth Drawing & Colouring Competition, No. 28, Jln PJS 11/28A, Bdr Sunway, 47500 Subang Jaya, Selangor.
3. 报名表格在电子邮寄或邮寄过程中,如有任何遗失、主办当局一概不负责。
4. 表格受理后,主办单位将以官方手机017-2155 026,通过SMS方式通知参赛者的家长/监护人。
5. 参赛者务必携带身份证/报生纸到来现场,以方便主办单位进行入场报到。若无法显示需要的文件,主办单位有权拒绝参赛者入场。
6. 参赛者务必准时到达现场。主办单位允许比赛开始后30分钟以内到达的参赛者参与比赛。若迟到超越所限时间,主办单位有权拒绝让参赛者入场。
7. 参赛作品必须以颜色笔/蜡笔/油画棒完成。应用其他绘画器材完成的作品一律不被接受。
8. 评审团将根据作品之内容、构图、创意、色彩、整洁为评选标准。
9. 主办单位将在比赛当日公布成绩。
10. 评审团的评分为成绩最终的决定,任何询问或投诉恕不受理。
11. 所有参赛作品将归主办当局所有,恕不退回。主办当局有权复制得奖作品作为宣传、出版或展览用途。
12. 参赛作品如发现有文不对题或违反比赛规则等,主办当局和评审团有权取消其参赛/得奖资格。
13. 参赛者家长/监护人须对参赛者的作品内容之版权、明感性等问题负责。
14. 所有奖品如有变更,恕不另行通知。
15. 对于缺席颁奖典礼的参赛者,主办单位没有义务作出任何安排,另外发送未领取的奖品给得奖者。得奖者可以到来主办单位的公司所在地领取。

Tips For Participants

- Category A:** An A4 size colouring template will be provided. You are required to use colour pencils/crayon/oil pastels to complete the artwork. You may draw extra pictures on the empty space in the art block.
- Category B:** Based on the theme, draw and colour your artwork on an A3 size art block provided by the organiser. You are required to use colour pencils/crayon/oil pastels to complete your artwork.
- Participants are required to bring along their own drawing stationeries (colour pencils, crayon, oil pastels, pencils and other basic stationeries).
 - Participants will need to bring along MyKidKad/I.C./Birth certificate for verification at hall entrance.

Rules & Regulations

1. This competition is open to all Malaysia residents age 5 to 12 years old only.
2. All competition pre-registration forms must be received by the organiser by 18 June 2016. Participants may email us their pre-registration through email (contest@davinci.com.my) or mail it to Creative Youth Drawing & Colouring Competition, No. 28, Jln PJS 11/28A, Bdr Sunway, 47500 Subang Jaya, Selangor.
3. The organiser shall not be held responsible for damaged or missing pre-registration forms through the post or other delivery system.
4. The organiser will inform the parent/guardian of participant via SMS though official H/P no. 017-2155 026 after acceptance of the pre-registration form.
5. Participants are required to bring along their MyKidKad/I.C./Birth cert for verification at the hall entrance. If the participant fails to present the documents required, the participant is NOT allowed to enter the hall.
6. Participant must reach the venue on time. Participant who arrived 30 minutes later after competition starts will still be allowed into the competition hall. The organiser has all rights to disallow any participant who reach later than the given time frame.
7. Participants must complete their artwork using colour pencils/crayon/oil pastels. Finishing with any other types of colouring tools will disqualify them.
8. The judging criteria will be based on the content, creativity, composition, aesthetics and neatness.
9. Winners will be announced on the same day as the competition.
10. Judges decisions are final and no correspondence shall be entertained.
11. All entries submitted are non-returnable and shall become the property of the organiser. The organiser reserves the rights to use them for promotional and publishing without notification and payment to the participants.
12. The organiser and panel judges has all rights to disqualify entries/winners which do not comply with the rules and regulations for this contest.
13. Parents/Guardian of participant are to be responsible for any dispute or claims with regards to copyright, sensitivity and other issues arising from their artworks.
14. All prizes are subject to change without prior notice.
15. The organiser bears no responsibility to arrange the delivery of unclaimed prizes to any absent winning participant. The winner and parent/guardian will need to make a trip to the organizer's company to retrieve the prize.

注: Da Vinci Creative Kids 的工作人员及其家属、合作伙伴、协办单位及赞助单位皆不能参加此比赛。

所有呈交作品必须是不曾发表的原创作品,且不能曾经呈交予其他比赛;若有得奖者违反了比赛规则,大赛主办单位将撤销其得奖资格。参赛作品版权全归主办单位所有。所有奖品如有变更,恕不另行通知。

Note: All prizes are subject to change without prior notice. Immediate family members of Da Vinci Creative Kids, partners, joint organisers and sponsors of this competition are not eligible for entry. All submissions need to be original and previously unpublished, and has not been submitted for any other previous competitions; and if the competition organiser finds the winner breaching of the competition rules, the prize will be revoked.